
 

 

 

 



誠意邀請 

我們誠邀 貴隊 參加本年度的 ‘愛龍一族’ 小龍賽，日期為 2019年 4月 28日星

期日，地點是西貢沙下海灣。 

 

‘愛龍一族’賽事是我們為愛好龍舟運動愛好人士 – 無論是 ‘精英’ 隊伍或 ‘進步

中’ 隊伍所建立的平台，務求參賽隊伍可以在相對公平的組合內作賽，盡享賽龍

之樂。賽事分兩大類： 

1  DBL 組 – 對象是 ‘進步中/以娛樂為目的’ 之隊伍 

2 其他組別為常規賽事，歡迎訓練有素的隊伍參加 

 

在 DBL 組別賽事成為決賽冠、亞軍的隊伍，我們會在明年的常規組別為他們預

留位置，認同他們的努力及成績。 

 

我們很希望 貴隊能盡早報名參加今年的愛龍一族賽事，分享賽龍之樂。如需更

多資料，請與下列人士連絡： 

Paul – 97339788 

Bryan – 94681684 

 

按此下載參加表格 

 

Invitation 

We cordially invite your team to participate this year’s ‘DB Lovers’ mini-dragon boat 

race at Sai Kung Sha Ha Beach on 28th April 2019 (Sunday). 

 

‘DB Lovers’ race is a platform built for dragon boat lovers - both ‘elite’ teams and 

‘developing’ teams, to compete in separated categories for fairness and fun. It 

consists of two parts:  

1.  DBL race for the ‘developing/recreational’ teams  

2.  The rest are conventional races for trained teams 

 

In DBL races, for those teams that become champion and first runner-up this year, 

we shall reserve seats for them in the relevant categories in next year’s conventional 

race as recognition to their achievements.  

 

We do hope that you would come and join us and share the fun. In case you need 

https://drive.google.com/open?id=10ZpCiKtzMaNG9tPIz8VzzLYBu-Onnr2K
https://drive.google.com/open?id=10ZpCiKtzMaNG9tPIz8VzzLYBu-Onnr2K


further information about the event, please feel free to call/WhatsApp: 

Paul – 97339788 

Bryan – 94681684 

 

Looking forward to seeing you in this year’s DB Lovers Race. 

 

Download enrollment form 

https://drive.google.com/open?id=10ZpCiKtzMaNG9tPIz8VzzLYBu-Onnr2K

